
Openstaande vraag D’66 – Wijziging GR Marrekrite

Vraag:
Wat is het vervolg op de pilot met het húske dat wordt omgebouwd naar een andere 
manier van zuiveren (elektrisch i.p.v. biologisch).
Wat is daarna het plan en wat is de planning?

Antwoord: 
De Marrekrite heeft de afgelopen jaren een trekkende rol gespeeld bij een aantal zaken 
in de ambitie om de waterkwaliteit te verbeteren. Zo is er een vuilwaterboot ingezet, is 
er veel communicatie (folders, campagnes, mensen actief aanspreken) geweest en is er 
een pilot geweest voor het opzetten van innovatieve húskes. 

De pilot met de húskes is afgelopen. Er is een vervolg gegeven aan het ombouwen van 
één húske om zo te onderzoeken of met elektrisch zuiveren een nog betere kwaliteit van 
het water kan worden bereikt. Dit húske wordt voor de zomer van 2023 omgebouwd en 
in het water geplaatst om te testen en monitoren. Aan de hand van deze gegevens wordt 
bepaald is dit systeem succesvol is en er wordt voldaan aan de schoon water ambities en 
doelstellingen. Dit najaar zullen de eerste gegevens er zijn. 

De Marrekrite stelt dat –wanneer we echt serieus stappen willen maken- er meer nodig is 
dan alleen controleren en handhaven. Hierbij is een integrale aanpak en samenwerking 
nodig met andere partijen –zoals het Wetterskip-. 
Er zal dan ook nagedacht moeten worden over de rol van de GR Marrekrite in deze, 
welke opties en kosten zijn er om hier serieus stappen in te zetten en welke 
mogelijkheden zijn er om die kosten te dekken.
De GR Marrekrite denkt dat de zij hier wel een rol in kan spelen. Hierover zal nog wel een 
afweging in gemaakt moeten worden in het dagelijks bestuur en vervolgens met de 
gemeenteraden. Op dit moment is er dus nog geen concreet verzoek richting de raden. 


